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ZAPISNIK 

 

 

Sa 3. sjednice Izvršnog odbora Zagrebačkog streljačkog saveza 

održane dana 11.07.2019. godine s početkom u 12.15 sati 

u prostorima streljane Maksimir, Oboj 2 

 

  

PRISUTNI: B. Smiljanić, A. Sudar, D. Tješinski, H. Šašek, E. Rupnik (telefonski) 

ODSUTNI: J. Ćelić, j. Glasnović 

OSTALI PRISUTNI: V. Kvesić (zapisničar),T. Lazić (predsjednik SK SUZ-a), B. Zdenjak, D. 

Praunsperger, G. Kovačević (na poziv) 

POČETAK: 12.15 sati 

 

Predsjednik gosp. Branko Smiljanić pozdravio je prisutne i predložio slijedeći   

 

DNEVNI RED: 

 

1. Usvajanje i  verifikacija zapisnika od 24.05.2019. 
2. Žalba PH MK ISSF program 25,50m pištolj i puška za seniore i seniorke (na poziv: 

Zlatko   Loborec, Krešimir Loborec, Brigita Zdenjak); 

3. SD Končar- Zagreb 1786, primjedbe na rad tajnice Saveza i radno vrijeme streljane 

Maksimir (na poziv: Zlatko Loborec, Krešimir Loborec, Dejan Praunsperger); 

4. Raspodjela MK streljiva - prigovor SD Končar (na poziv: Zlatko Loborec, Krešimir 

Loborec); 

5. Slučaj SK Špiro - ponderi i odnos s HASK Mladost; 

6. Donacija MUP - VK metak - očitovanje HSS; 

7. Godišnji odmori zaposlenika Saveza. 

8. Razno 

 
Prijedlog dnevnog reda jednoglasno je usvojen. 
 
 

1. Usvajanje i  verifikacija zapisnika od 24.05.2019. 
 

- zapisnik je jednoglasno usvojen i verificiran. 
 

2. Žalba PH MK ISSF program 25,50m pištolj i puška za seniore i seniorke. 
 

- za ovu točku dnevnog reda pozvani su g. Z. Loborec i g. K. Loborec kao treneri iz 
Zagreba koji su potpisali navedenu Žalbu – najavili su svoj ne dolazak uz 
obrazloženje kako poziv na sastanak s IO ZSS-a ne smatraju prikladnim za 
konstruktivno razgovor (PRILOG: Dopis_1_Koncar) 

 
- Predsjednik Saveza g. B. Smiljanić, koji je na navedenom natjecanju vršio dužnost 

glavnog suca na liniji 50m, uputio je prisutne u tijek događanja na strelištu i o općoj 
atmosferi tijekom navedenog natjecanja – sumnja u ne ispravnost el. meta na liniji 
gađanja 50m. 
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- Dopredsjednik, g. A. Sudar, u funkciji organizatora navedenog natjecanja, obrazložio 
je kako se za ovo natjecanje primijenio najviši stupanj pripreme, servis el. meta na 
liniji gađanja 25m te kontrolom i kupnjom novih gumenih traka za provedbu 
natjecanja ovog ranga – PH ISSF seniori, navodi kako nema osnovanog razloga da 
bi natjecanje s tehničke strane bilo ne regularno. 
 

- Gđa. B. Zdenjak, koja je na navedenom natjecanju vršila dužnost tehničkog delegata 
(TD), potvrđuje navode A. Sudar, kako je streljanu na liniji 50m i 25m osobno u 
jutarnjim satima pregledala i nije ustanovila nikakve tehničke nepravilnosti, tako 
navodi i u svom izvještaju TD-a prema HSS-u. 
 

- Opći je dojam svih iz organizacije navedenog natjecanje, kako se ono iz nekog 
razloga nastojalo opstruirati. Sudačke pogreške koje su uzrok ljudskog faktora, 
normalne su i prihvatljive, te se one dešavaju na natjecanjima svih profila. 
 

Prijedlog: Pristupiti TESTIRANJU EL. META uz nazočnost odgovornih osoba HSS-a i 
ZSS-a, rezultate testiranja objaviti na službenom memorandumu HSS-a, te objaviti 
na službenim stranicama HSS-a. Zatražiti isto testiranje el.meta na svim streljanama 
na kojima se planira održati PH istog ranga s objavom dobivenih rezultata testiranja 
na službenim stranicama HSS-a. (PRILOG: Dopis_HSS_očitovanje). 
 
Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
ODLUKA: 
 
Pristupiti TESTIRANJU EL. META uz nazočnost odgovornih osoba HSS-a i ZSS-a, 
rezultate testiranja objaviti na službenom memorandumu HSS-a, te objaviti na 
službenim stranicama HSS-a. Zatražiti isto testiranje el. meta na svim streljanama na 
kojima se planira održati PH istog ranga s objavom dobivenih rezultata testiranja na 
službenim stranicama HSS-a. 

 
3. SD Končar- Zagreb 1786, primjedbe na rad tajnice Saveza i radno vrijeme 

streljane Maksimir (na poziv: Zlatko Loborec, Krešimir Loborec, Dejan 

Praunsperger); 

 

- za ovu točku dnevnog reda pozvani su g. Z. Loborec i g. K. Loborec  – najavili su 
svoj ne dolazak uz obrazloženje kako poziv na sastanak s IO ZSS-a ne smatraju 
prikladnim za konstruktivno razgovor (PRILOG: Dopis_1_Koncar) 

- g. D. Prausperger uputio je prisutne kako od članova i trenera SD Končar-Zagreb 
1786 dobiva primjedbe na radno vrijeme streljane Maksimir i ne mogućnost treniranja 
izvan radnog vremena streljane. 

 
Prijedlog: predsjednik, g. B. Smiljanić – streljana Maksimir, radi isključivo prema 
radnom vremenu, za izuzetke vezane uz radno vrijeme, ovlašćuje se voditelj 
streljane g. D. Praunsperger uz konzultaciju s predsjednikom i dopredsjednikom 
Saveza (opravdani izuzeci smatraju se oni koji su vezani za kalendarske neradne 
dane i praznike, a zbog potreba na velikim sportskim manifestacijama sportaši 
trebaju izvršiti pripreme – trening). 
 
Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
ODLUKA:  
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Streljana Maksimir, radi isključivo prema radnom vremenu, za izuzetke vezane uz 
radno vrijeme, ovlašćuje se voditelj streljane g. D. Praunsperger uz konzultaciju s 
predsjednikom i dopredsjednikom Saveza (opravdani izuzeci smatraju se oni koji su 
vezani za kalendarskI neradne dane i praznike, a zbog potreba na velikim sportskim 
manifestacijama sportaši trebaju izvršiti pripreme – trening). 

 
4. Raspodjela MK streljiva - prigovor SD Končar (na poziv: Zlatko Loborec, 

Krešimir Loborec); 

 

- za ovu točku dnevnog reda pozvani su g. Z. Loborec i g. K. Loborec  – najavili su 
svoj ne dolazak uz obrazloženje kako poziv na sastanak s IO ZSS-a ne smatraju 
prikladnim za konstruktivno razgovor (PRILOG: Dopis_1_Koncar) 

- Tajnica saveza, gđa. V. Kvesić, pojasnila je prisutnima kako je i zašto došlo do 

propusta prilikom izrade Pravilnika o raspodjeli sportskog streljiva za 2019. godinu, a 

vezano za sportaše SD Končar-Zagreb 1786, u dopisu od strane Društva br. 

2019/069-D navedeni su sportaši E. Herceg, nastup u disciplini 50m MK puška SP 

Changwong – predposlijednje mjesto, L. Skeleđija, V. Konzumplik i B. Gramnjak u 

sastavu reprezentacije za GP Plzen. Tajnica se očitovala tražeći dokumentaciju u 

vidu odluke o sastavu reprezentacije za nastup na GP Plzen 2018. koja ne postoji jer 

je to klupsko natjecanje. Također, prijedlog Pravilnika o raspodjeli sportskog streljiva 

za 2019. godinu bio je poslan na uvid i korekciju svim trenerima u sastavu Stručne 

komisije (i izvan nje ako su u raspodjelu ušli sportaši čiji treneri nisu u sastavu SK 

ZSS-a), te do potvrde IO o visini sredstava za kupnju sportskog streljiva, oni 

komentari koji su pristigli bili su uneseni u Pravilnik. Od strane SD Končar-Zagreb 

1786 nisu zaprimljeni komentari ili eventualne korekcije na prijedlog Pravilnika o 

raspodjeli sportskog streljiva. 

 

Zaključak: Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o raspodjeli sportskog streljiva za 2019. 

godinu, od strane SD Končar-Zagreb 1786, nije stigao u predviđenom roku te se prigovor na 

raspodjelu smatra neopravdanim. 

  

Zaključak je usvojen jednoglasno. 
 
 

5. Slučaj SK Špiro - ponderi i odnos s HASK Mladost; 

 

- Predsjednik SK Špiro, g. A. Špirelja, dostavio je dokumentaciju, vezanu za troškove 

koje su strijelci koji su za trenerom S. Špireljom prešli u HASK Mladost, te je HASK 

temeljem njihovih rezultata ostvario značajna novčana sredstva temeljem Pravilnika 

o raspodjeli sredstava – Ponderi. HASK se očitovao na tu temu. 

 

Zaključak: Očitovanje HASK o prisvajaju novčanih sredstava temeljem Pondera, nalazi 

uporište u Pravilniku o raspodjeli sredstava za domaća natjecanja – Ponderi. 

 

Zaključak je jednoglasno usvojen. 

 

ODLUKA:  

Pravilnik o raspodjeli sredstava za domaća natjecanja – Ponderi, uputiti SK ZSS-a na 

analizu i doradu. 
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6. Donacija MUP - VK metak - očitovanje HSS; 

 

- V. Kvesić, tajnica i A. Sudar, dopredsjednik Saveza ukratko su izvijestili o donaciji VK 

metak od strane MUP-a preko HSS-a, te da bi se donacija mogla realizirati do kraja 

2019. godine (predočena je kompletna korespondencija s MUP, HSS, ZSS) 

 

7. Odluka o godišnjim odmorima zaposlenika ZSS-a 

 

ODLUKA:  

Usvaja se raspored godišnjih odmora za zaposlenike Saveza (PRILOG: 7 Poziva) 

 

8. Razno: 

 

a) B. Smiljanić – prijedlog: od Ustanove za upravljanje sportskim objektima zatražiti 

kopiju ključa streljane DS – SD Končar-Zagreb 1786 oglušio se o sve pisane i 

usmene dogovore za predaju ključa navedene streljane. 

 

Prijedlog jednoglasno usvojen. 

 

b) A. Sudar – prijedlog: HASK Mladost treba vratiti 1 el. metu za raspored prema drugim 

klubovima a temeljem gubitka discipline 10m ZR PI, i prelaskom značajnog broja 

strelaca iz HASK Mladost u SK Špiro s 09.09.2019. godine. 

 

Prijedlog jednoglasno usvojen. 

 

c) V. Kvesić – prijedlog: rasporediti jednu (1) el. metu u SK Medveščak, jer je klub 

stekao tehničke uvjete temeljem obnove objekta i rezultatima opravdava potrebu za 

jednu (1) el. metu, uz uvjet dostave ZSS-u bjanko zadužnice u iznosu od 50.000,00 

kn kao elementa zaštiti imovine prema ZSS-u s 09.09.2019. godine. 

 

Prijedlog je usvojen s 4 glasa ZA i 1 glasom SUZDRŽANIM. 

 

d) Prijedlog korištenja el. meta ZR raspored i uvjeti po streljačkim 

klubovima/društvima/udrugama i el. MK meta 25,50m na strelištima AS VP i 

Maksimir: 

 - el. mete za ZR discipline rasporediti u klubove prema postignutim rezultatima i 

broju kategoriziranih strelaca temeljem kategorizacije HOO-a. 

- el. mete za MK discipline na 25,50m  AS V: Potok i Maksimir mogu koristiti 

reprezentativci iz zagrebačkih klubova, kategorizirani strelci I, II, III kategorije HOO i 

osvajači medalja 1-3 mj. s PH u svim disciplinama baznog i ISSF programa. 

- el. mete za MK discipline 25,50m ne mogu koristiti oni sportaši koji gađaju discipline 

koje ne zahtijevaju upotrebu el. meta na službenim natjecanjima bez obzira na 

ostvarenu kategoriju. 

- upotreba el. meta za MK discipline dozvoljena je zagrebačkim sportašima uz 

prethodnu poimeničnu pismenu najavu tajnici Saveza koja će se proslijediti 

voditeljima streljane Maksimir i zapovjedniku AS VP prije početka sezone za MK 

discipline. Ukoliko bi se ukazala potreba za ranijim početkom pripreme i treninga za 
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discipline MK programa, dostaviti poimenični popis sportaša tajnici Saveza radi 

daljnje koordinacije s voditeljima zagrebačkih strelišta.  

- sportašima iz drugih sredina može se odobriti korištenje el.meta na zagrebačkim 

strelištima isključivo uz suglasnost ovlaštenih osoba ZSS-a i zapovjednika AS. VP. 

 

Prijedlog je jednoglasno usvojen. 

 
ODLUKA: 

- el. mete za ZR discipline rasporediti u klubove prema postignutim rezultatima i broju 

kategoriziranih strelaca temeljem kategorizacije HOO-a. 

- el. mete za MK discipline na 25,50m  AS V: Potok i Maksimir mogu koristiti 

reprezentativci iz zagrebačkih klubova, kategorizirani strelci I, II, III kategorije HOO i 

osvajači medalja 1-3 mj. s PH u svim disciplinama baznog i ISSF programa koji imaju 

propisano korištenje el. meta na službenim natjecanjima. 

- el. mete za MK discipline 25,50m ne mogu koristiti oni sportaši koji gađaju discipline 

koje ne zahtijevaju upotrebu el. meta na službenim natjecanjima bez obzira na 

ostvarenu kategoriju. 

- upotreba el. meta za MK discipline dozvoljena je zagrebačkim sportašima uz 

prethodnu poimeničnu pismenu najavu tajnici Saveza koja će se proslijediti 

voditeljima streljane Maksimir i zapovjedniku AS VP prije početka sezone za MK 

discipline. Ukoliko bi se ukazala potreba za ranijim početkom pripreme i treninga za 

discipline MK programa, dostaviti poimenični popis sportaša tajnici Saveza radi 

daljnje koordinacije s voditeljima zagrebačkih strelišta.  

- sportašima iz drugih sredina može se odobriti korištenje el.meta na zagrebačkim 

strelištima isključivo uz suglasnost ovlaštenih osoba ZSS-a i zapovjednika AS. VP. 

 

 
 

Sjednica je zaključena u 14:30 sati. 

 

Za Streljačku udrugu Zagreba                                                      Zapisničar 

 
Predsjednik 
Branko Smiljanić                                                                           Višnjica Kvesić 
 
 
Podpredsjednik 
Antun Sudar 


